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Некоторые особенности взаимодействия следственных 

органов СК России с оперативными подразделениями 

ФСИН России 
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Аннотация. В статье рассматривается причины, указывающие на необходимость взаимодей-

ствия следственных органов СК России с оперативными подразделениями ФСИН России. Дается по-

нятие согласованной деятельности следователей СК России и сотрудников оперативных подразделе-

ний при раскрытии и расследовании преступлений, совершенных в местах принудительного содер-

жания. Акцентируется внимание на роли руководителей СК России и оперативных подразделений 

ФСИН России в организации расследования, рассматриваемых преступлений. Кроме того, подробно 

раскрываются основные организационно-управленческие и организационно-тактические формы вза-

имодействия   

Ключевые слова: следственные органы, Следственный комитет, оперативные подразделения, 

ФСИН России, взаимодействие, следственно-оперативные группы, организационно-управленческие и 

организационно-тактические формы, согласованная деятельность. 
 

 

Some features of interaction of investigative bodies of the IC of  

Russia with operational units of the Federal penitentiary service of 

Russia 
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doctor of law, Professor, chief researcher of the Fed-
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doctor of law, associate Professor, Professor of the 

Department of criminalistics of the Moscow Acad-
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Annotation. The article considers the reasons that indicate the need for interaction between the inves-

tigative bodies of the IC of Russia and the operational units of the Federal penitentiary service of Russia. The 

concept of coordinated activity of investigators of the IC of Russia and employees of operational units in the 

detection and investigation of crimes committed in places of forced detention is given. Attention is focused 

on the role of the heads of the IC of Russia and the operational units of the Federal penitentiary service of 

Russia in organizing the investigation of the crimes under consideration. In addition, the main organization-

al-managerial and organizational-tactical forms of interaction are described in detail   

Keywords: investigative bodies, Investigative Committee, operational divisions, Federal penitentiary 

service of Russia, interaction, investigative and operational groups, organizational and managerial and organ-

izational and tactical forms, coordinated activities. 
 


